
Referat fra menighedsrådsmøde tirsdag den 11. februar 2025 

Til stede: P. Samuele, Eric, Gunnar, Jan, Martin og Sebastian.  
 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

Referatet fra sidste møde blev godkendt uden bemærkninger. 

• Orientering fra sognepræsten:  

• Ingeniør Morten Falk har afsluttet byggeprojektet og meddelt dette til bispekontoret. 
Senere følger en plan over renovering af parkeringsplads samt renovering af toiletter. 

• Ved uddeling af kalken skal man være forsigtig, når man drikker af den. Menigheden 
gøres opmærksom på det. 

• Christa Bonde stopper som skoleleder og erstattes af den nuværende viceskoleleder. 
Der er reception den 28. marts. Menigheden giver hende en gave. 

• Claudio bliver præsteviet hos os lørdag den 22. marts. 
 

• Orientering fra formanden: 

• Formanden har set et firma, der hedder Snevagten. Vi har haft dårlige erfaringer med 
dem. 
 

• Orientering fra sekretæren: 

• Sekretæren har deltaget i bispedømmets valfart til Rom i anledning af jubelåret. 

• Regnskabsføreren har afsluttet årsregnskabet for 2024 og sender det til bispedømmet 
samt offentliggør det på kirkens hjemmeside. 
 

• Status på arbejdsgrupper: 
 

• 7 personer har skrevet sig på til gruppen for kirkekaffe/fest. P. Samuele taler med 
Petrea, så der bliver holdt et orienterende møde med disse. 
 

• Udendørshold: 4 personer har skrevet sig på listen. Nogle af dem har også skrevet sig 
på til det praktiske hold. Der er brug for endnu et par personer. Der skal holdes et møde 
med dem, når vejret bliver bedre. 
 

• Økonomi og Finansiering (årsregnskab og budget): 
 

• Årsregnskabet viser et overskud på ca. 60.000 kr. Største enkelte udgift har været 
renovering af klokker på ca. 150.000 kr. 
 

• Der er budgetteret med et mindre overskud for 2025, men der mangler stadig 
forhandlinger med bispedømmet omkring finansiering af renoveringen. 
 

• Kirkeskatten og kollekten stiger stadig jævnt. 
 



• Kirkens orgel: 
 

• En organist har kontaktet Eric, som kontakter hende for at høre om hendes krav og 
ønsker. 
 

• Orgelfirmaet Frobenius har meget høje priser, og vi har brug for et alternativ – måske 
fra Sverige. 
 

• Faste og påsketid: 
 

• P. Samuele har brug for hjælp til fredagens korsvej i fastetiden – måske Bjarke. 
 

• Der er behov for praktisk hjælp ved forberedelsen til palmesøndag og påskevigilien. 
 

• Dato for næste møde:  
 

• Næste møde afholdes mandag den 7. april kl. 19. 
 

• Emner til næste møde: 
 

• Valfart til Åsebakken. 
 

• Nye renoveringsprojekter. 
 

• Eventuelt:  
 

• Bjarke vil gerne hjælpe til med undervisningen til førstekommunion. Han kan komme 
sammen med Jan. 


